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Hei,

Pyydettiin 10.4. mennessä kuntalaisten näkemyksiä talouden tasapainottamisohjelmasta: 

Seitsemän lapsen äitinä ja viisi vuotta sitten Orimattilaan maaseudun rauhaan muuttaneena toivon,
että huomioitte lapset ja nuoret. Ymmärrän säästöpaineet, mutta tuon esiin, että pohjoisemmassa
Suomessa kyläkouluja säästäneet kunnat ovat elinvoimaisempia tänä päivänä kuin niitä
lakkauttaneet. 

Mainostakaa myös kylien mahdollisuuksia: Länsi-Orimattilan päiväkoti on uusi, ja siellä  on erittäin
ihana ammattitaitoinen henkilökunta, kuten toki henkilökunta varmasti muuallakin Orimattilan
varhaiskasvatuksessa. Pieneen päiväkotiin voisi olla muualtakin kunnan alueelta tulijoita.

Melko yleinen mielipide on keskusteluissa ollut, että Hennaan olisi pitänyt saada asuntomessut. Nyt
kun rakentaminen on kautta linjan hiljentynyt, voisivat valmiit talot houkuttaa asukkaita paremmin
kuin oman rakennusprojektin aloittaminen. Toki ei ole tietoa, voisiko jo aloitetulle alueelle messuja
saada, pelkäänpä että ei.

Taloudellinen tilanne on vaikea. Se ymmärretään varmasti kaikkialla. Haaste on suuri, kun
kaupungilla sivistystoimi on ainut suuri ala, mistä säästää, kun sote-puolikin meni
hyvinvointialueelle.

Kiitos ajastanne, voitteko välittää tämän viestin eteenpäin?

Yst. terv. Terhi Laine 
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